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Aan het College

Cc Raad

Bijgaand treft u aan een serie schriftelijke vragen ex artikel 40 van het RvO van LijstvanderDoes inzake de voorgenomen herinrichting van de 

Kromwijkerkade en het herplanten van bomen. Conform het RvO dient het college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te beantwoorden, te 

weten vóór 3 februari 2018.

Met vriendelijke groet,

Onno Vliegenthart | griffier (wnd.) | Gemeente Woerden 

Postbus 45, 3440 AA Woerden | De Bleek 10, 3447 GV Woerden

T 0348  428 619 |M 06  52 58 59 31 |E vliegenthart.o@woerden.nl | raadsgriffie@woerden.nl

W gemeenteraad.woerden.nl



 

Woerden, 3 januari 2018. 

 

Aan: het college van Burgemeester en Wethouders 

Van: fractie LijstvanderDoes 

 

Betreft: Schriftelijke vragen ex. art 40 RvO over voorgenomen herinrichting Kromwijkerkade 

waarbij (te)veel bomen verdwijnen en een (te) gering aantal herplant worden. 

 

Toelichting 
 

De fractie van LijstvanderDoes heeft kennis genomen van de voorgenomen herinrichting van 

de Kromwijkerkade en geconstateerd dat hierbij 21 volwassen gezonde en beeldbepalende 

bomen gekapt zouden moeten worden en er slechts 11 nieuwe bomen voor terugkomen op 

een andere locatie. Wij signaleren een trend waar bij de herinrichting van wegen of buurten 

veel bomen verdwijnen en er een gering aantal terugkomen. Recentelijk was dit bijvoorbeeld 

het geval bij de Molenbuurt in Harmelen en de Burg.H.G. van Kempensingel in Woerden. 

LijstvanderDoes vindt dit een zorgelijke ontwikkeling en vindt dat het hoog tijd wordt om dit 

beleid een halt toe te roepen. Wij constateren dat het groen/bomen een sluitstuk wordt bij 

een herinrichtingsproces en dat andere zaken in toenemende mate prevaleren. In dit geval 

gaat het om 36 extra parkeerplaatsen. Het lijkt erop dat deze manier van denken en omgaan 

met groen/bomen beleid gaat worden.  

LijstvanderDoes vindt het opmerkelijk dat dit zelfs nu nog gebeurt in een tijd waarbij er 

binnen de Raad herhaaldelijk fikse discussies zijn over het kappen van bomen en het geringe 

aantal dat herplant wordt. 

 

LijstvanderDoes heeft de volgende vragen hierbij: 
 

1. Welke kaders of beleidsplan gebruikt het College om tot een afweging te komen zoals 

bij de onderhavige herinrichting van de Kromwijkerkade om gezonde bomen te 

kappen en een gering aantal te herplanten? 

 

2. Hoeveel extra parkeerplaatsen kunnen worden gerealiseerd als alle of bijna alle bomen 

gespaard worden? 

 

3. Waarom en voor wie zijn er zoveel ( 36 parkeerplaatsen) nodig op deze locatie? 

 

4. Welke criteria zijn gebruikt om waarden van bomen af te wegen tegen de 

noodzakelijkheid van zoveel extra parkeerplaatsen? 

 

5. Is er recentelijk overleg geweest met alle omwonenden over de voorgenomen plannen 

en het kappen van zoveel bomen. 

Zo ja, hoe denkt men daarover? 

Zo nee, waarom niet? 

 

 

Namens LijstvanderDoes. 

 

Chris van Iersel tel. 06-49860654 
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